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Verhoging Kasteelbrug Kortrijk  -  Onderzoek

In zijn antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 1630 van 27 juli 2017 over het verhogen 
van de Kasteelbrug in Kortrijk gaf de minister aan dat waterwegbeheerder Waterwegen 
en Zeekanaal NV (W&Z) niet de intentie had om de brug te verhogen, en dat er hierover 
dan ook nog geen contacten geweest waren met de stad Kortrijk. 

Recent werd er vanuit verschillende Kortrijkse gemeenteraadsfracties opnieuw gepleit 
voor het verhogen van de Kasteelbrug, om aldus de Oude Leie te ontsluiten voor de 
pleziervaart. In een reactie liet de waterwegbeheerder weten niet meteen de intentie te 
hebben om de Kasteelbrug te verhogen of te vernieuwen.

1. Ontving de minister reeds een officiële vraag vanuit de stad Kortrijk om de 
Kasteelbrug te verhogen (vernieuwen) en/of deze verhoging (vernieuwing) te 
onderzoeken? 

2. Is de minister van plan de verhoging of vernieuwing van de Kasteelbrug te laten 
onderzoeken? Zo ja, welke voorwaarden koppelt de minister hieraan?
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1. Voor zover de administratie bekend, is er nog geen officiële vraag van de stad 
Kortrijk gekomen om het verhogen van de Kasteelbrug te onderzoeken.

2. Het verhogen van de Kasteelbrug is geen prioriteit voor De Vlaamse Waterweg nv 
(DVW). DVW heeft dan ook geen intentie om de Kasteelbrug te verhogen en heeft 
ook geen studie gepland om dit te onderzoeken.  


